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This is a well translated history of Stalin personal life from her own perspective written
using the literature style of writing letters to a friend, which are sketches depicting her
relationship with her father at different stages of her life. The first one depicts the death
of Stalin in which she vividly describes the dynamics between Stalin associate (Beria
etc...)

I have the opportunity to own some of the letters she wrote to her editor written in
English and it sound that she is a stickler for details, which makes these accounts most
believable. 

This book offers a unique opportunity to see a different facet of Stalin personality from
her perspective as a child and her coming to age. The book gives account of the
discovery of her father true personality, which she started to uncover after the tragic
death of her mother and subsequent distancing of herself and her father.
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斯韦特兰娜·阿利卢耶娃，1926年生于苏联，斯大林之女。1949年毕业于莫斯科大学
。曾在莫斯科大学、苏联科学院语言文学所、莫斯科外文书籍出版社等单位工作。主要
从事美国史、语言学等方面的研究、翻译工作。1962年皈依东正教，1967年经印度逃
离苏联去美国。主要著作有《致友人的二十封信》、《仅仅一年》和《重访祖国》等。
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书评

绿荫笼罩午后，看书，在阳台上。这是散文的经典情境，而我手上拿的正好是一本旧书
。有着所有旧书应该有的样子，发黄的书页，古旧清雅的味道。仅仅0.55元的定价，19
80年出版，有“内部发行”的字样，译者叫王作民，作者是前苏联的斯维特拉那*阿利
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卢耶娃，她是斯大林的女...  

-----------------------------
读这本书的时候，正上高中，深深感到个人的无力。
无论斯大林、贝利亚还有那些各种各样被那个时代毁了的人，都很无力。
直到现在，看书名，感到的仍是心凉。
记不得里面说的变疯的天才被整的领导们的任何一个故事，
只记得斯大林回家吃饭，全家人都很高兴，可贝利亚也坐在桌子...  
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